
Zápisnica č. 16/2025 
zo 16. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Štôle, 

konaného dňa 12.3.2025 
 
 
Prítomní:  Podľa prezenčnej listiny 
 
Program: 
 
1. Otvorenie zasadnutia 
2. Schválenie programu 16. zasadnutia obecného zastupiteľstva 
3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
4. Voľba návrhovej komisie 
5. Prerokovanie: 

a) Návrhu Záverečného účtu Obce Štôla za rok 2024 
b) Výročnej správy Obce Štôla za rok 2024 
c) Stanoviska kontrolórky obce k Záverečnému účtu Obce Štôla za rok 2024 
d) Správa nezávislého audítora z vykonaného auditu za rok 2024 

6. Prerokovanie inventarizačného zápisu majetku Obce Štôla za rok 2024 
7. Schválenie zloženia vyraďovacej a likvidačnej komisie na vyradenie neupotrebiteľného 

a nepoužiteľného majetku  z inventúry 2024 
8. Schválenie nových členov do Komisie pre kultúru a šport   
9. Plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 2025 
10. Prerokovanie podania žiadosti na Environmentálny fond na projekt - Zateplenie obecného 

úradu 
11. Prerokovanie podania žiadosti na Environmentálny fond na projekt – Nákup traktora  
12. Prerokovanie podania žiadosti na FPU na nákup kníh do knižnice 
13. Prerokovanie a schválenie kompetencií starostu obce pre vykonávanie zmien rozpočtu obce   
14. Schválenie úveru vo výške 551 299,52 € na prefinancovanie projektu ,,Rozvoj obce Štôla“ 
15. Schválenie použitia rezervného fondu 
16. Prerokovanie rozpočtového opatrenia  
17. Rôzne 
18. Diskusia 
19. Záver 
 
 
 
1. Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce p. Vladimír Mierka a konštatoval, že obecné 

zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať sa.  
 

2. Starosta obce p. Vladimír Mierka predložil na schválenie program 16. zasadnutia obecného zastupiteľstva 
OZ schválilo program rokovania. 

 (Hlasovanie: prítomní:5; za: 5 – Martin Jackovič, Róbert Javorský, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 
  

3. Starosta obce p. Vladimír Mierka určil za zapisovateľku p. Martinu Barč Pastrnákovú a za overovateľov 
zápisnice určil Martina Jackoviča a Mareka Pachoňa . OZ berie na vedomie. 

 (Hlasovanie: prítomní:5; za: 5 – Martin Jackovič, Róbert Javorský, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 
  
4. Do návrhovej komisie boli zvolení: Róbert Javorský, Zuzana Kurpašová a Ľubomír Rusnák 

Obecné zastupiteľstvo schválilo zloženie návrhovej komisie 
(Hlasovanie: prítomní:5; za: 5 – Martin Jackovič, Róbert Javorský, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 
Obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí prerokovalo: 
 
5. a) Návrh Záverečného účtu Obce Štôla za rok 2024, vypracovaný ekonómkou obce p. Martinou Barč  

    Pastrnákovou, zverejnený na úradnej tabuli obce a na webovej stránke obce min. 15 dní pred    
    zasadaním obecného zastupiteľstva (14.02.2025).  

     b) Individuálnu výročnú správu Obce Štôla za rok 2024 vypracovanú ekonómkou obce  
         p. Martinou Barč Pastrnákovou 



     c) Stanovisko kontrolórky obce p. Dany Hojnošovej k Záverečnému účtu Obce Štôla za rok 2024. 
     d) Správu nezávislého audítora Ing. Veroniky Kutkovej z vykonaného auditu za rok 2024. 
     e) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje prebytok rozpočtu Obce Štôla za rok 2024 vo výške 23 779,66 €  
         a jeho presun do rezervného fondu. 
 (Hlasovanie: prítomní:5; za: 5 – Martin Jackovič, Róbert Javorský, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 
6. V zmysle zákona č. 431/2002 Z. z. o účtovníctve, § 29 a 30 bola vykonaná fyzická a dokladová 

inventarizácia majetku, záväzkov a pohľadávok obce. Z vykonanej inventarizácie bol zhotovený zápis.  
Pri dokladovej inventúre neboli zistené žiadne rozdiely a zostatky na účtoch súhlasia so stavom 
vykazovaným v hlavnej knihe. Pri fyzickej inventúre taktiež neboli zistené rozdiely skutočnosti oproti 

stavom evidovaným v súpisoch majetku. Vypracované záznamy členovia komisie bez výhrad podpísali. 
Pri vykonaní inventúry sa zistil majetok, ktorý neslúži svojmu účelu z dôvodu opotrebovania, 
nefunkčnosti, poškodenia a technického zastarania. 

     OZ schvaľuje inventarizačný zápis, ktorý je prílohou zápisnice. 
 (Hlasovanie: prítomní:5; za: 5 – Martin Jackovič, Róbert Javorský, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 
 

7. OZ schvaľuje predsedu vyraďovacej a likvidačnej komisie Róberta Javorského. Členovia vyraďovacej 

a likvidačnej komisie sú v zložení inventarizačných komisií v zmysle Uznesenia č. 14/2024/167 zo dňa 

15.10.2024. Ekonómka obce predložila návrh na vyradenie majetku podľa výsledkov, ktoré odovzdali 

jednotlivé inventarizačné komisie. Dôvod na vyradenie majetku je nefunkčnosť, zastaranosť, 

poškodenosť a opotrebovanosť. Prílohou zápisnice podrobný návrh na vyradenie majetku:  

 Dlhodobý hmotný majetok: 5 350,58 Eur 

 Drobný hmotný majetok: 1 600,09 Eur 

 OTE: 119,41 Eur 
 OZ schvaľuje vyradenie majetku v sume 7 070,08 Eur 
 (Hlasovanie: prítomní:5; za: 5 – Martin Jackovič, Róbert Javorský, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 

8. Obecné zastupiteľstvo volí nových členov do Komisie pre kultúru a šport z radov obyvateľov obce pána 

Jána Kuzmíka ( zúčastnený na zasadnutí OZ kandidatúru prijal )  a Maroša Dobeša a z radov poslancov 

pána Róberta Javorského.   

(Hlasovanie: prítomní:5; za: 5 – Martin Jackovič, Róbert Javorský, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 

9. Návrh plánu kontrolnej činnosti kontrolórky obce p. Hojnošovej Dany na I. polrok 2025.  

     OZ schválilo plán kontrolnej činnosti kontrolórky obce na I. polrok 2025 a poverilo kontrolórku obce 
     p. Hojnošovú vykonať kontroly podľa schváleného plánu. 
(Hlasovanie: prítomní:5; za: 5 – Martin Jackovič, Róbert Javorský, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

    

10.  Starosta obce informoval, že je možnosť podať žiadosť do 31.03.2025 na dotáciu pre oblasť: zvyšovanie   

 energetickej účinnosti existujúcich verejných budov na Environmentálny fond na budovu obecného   

 úradu. Odhadované náklady pre obec sú v sume do 200 000,- Eur. Výška dotácie je 95 %     

 a spolufinancovanie je 5 % oprávnených nákladov. Podanie žiadosti bude v cene 500,- Eur 

      OZ súhlasí s podaním žiadosti do 31.03.2025 na dotáciu pre oblasť: zvyšovanie energetickej účinnosti    

      existujúcich verejných budov na Environmentálny fond na budovu obecného úradu. 

(Hlasovanie: prítomní:5; za: 5 – Martin Jackovič, Róbert Javorský, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 

11. Starosta obce informoval, že je možnosť podať žiadosť do 31.03.2025 na dotáciu pre oblasť: rozvoj 

odpadového a obehového hospodárstva na Environmentálny fond na nákup traktora s príslušenstvom – 

nakladač ( lyžica a paletizačné vidly ). Odhadované náklady pre obec sú v sume do 70 000,- Eur. Výška 

dotácie je 99 % a spolufinancovanie je minimálne1 % oprávnených nákladov. Podanie žiadosti bude 

v cene 250,- Eur 

      OZ súhlasí s podaním žiadosti do 31.03.2025 na dotáciu pre oblasť: rozvoj odpadového a obehového  

      hospodárstva na Environmentálny fond na nákup traktora s príslušenstvom. 

 (Hlasovanie: prítomní:5; za: 4 – Róbert Javorský, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

                           zdržal sa: 1 – Martin Jackovič ) 

 

 

 

 

 



12. Starosta obce informoval, že je možnosť podať žiadosť na dotáciu na nákup kníh z Fondu na podporu 

      umenia vo výške 1 500,-- Eur  so spolufinancovaním 10 %.   

      OZ súhlasí s podaním žiadosti na dotáciu na nákup kníh v sume 1 500,- Eur z Fondu na podporu 

      umenia. 

 (Hlasovanie: prítomní:5; za: 5 – Martin Jackovič, Róbert Javorský, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 

13. Obecné zastupiteľstvo prerokovalo kompetencie starostu obce vykonávať zmeny rozpočtu v súlade 

       s § 11, ods. 4, písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov pri 

       dodržaní ustanovení § 14 ods. 1, ods. 2 písm. a), b), c) a ods. 3 zákona č. 583/2004 Z. z.  

       o rozpočtových opatreniach územnej samosprávy nasledovne:  

  a) starosta vykonáva zmeny rozpočtu o pridelené účelovo určené dotácie štátneho rozpočtu  

               - v príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu obce v plnom rozsahu 

            b) starosta vykonáva zmeny rozpočtu o pridelené finančné prostriedky EÚ účelovo 

       určené na financovanie už schválených projektov 

            c) starosta vykonáva zmeny rozpočtu obce v rámci schváleného rozpočtu o presuny v oblasti medzi  

                jednotlivými oddielmi funkčnej a ekonomickej klasifikácie bežných výdavkov pričom sa nemenia  

                celkové výdavky. 

        OZ ukladá starostovi obce podať informáciu obecnému zastupiteľstvo o vykonaných a ním    

        podpísaných zmenách rozpočtu v rámci jeho kompetencií na nasledujúcom zasadnutí OZ po vykonaní  

        zmeny rozpočtu. 

(Hlasovanie: prítomní:5; za: 5 – Martin Jackovič, Róbert Javorský, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 

14. Starosta obce informoval, že na prefinancovanie projektu ,, Rozvoj obce Štôla“ ( dobudovanie splaškovej 

kanalizácie, rekonštrukcia miestnej komunikácie a zelená infraštruktúra ) je potrebné čerpať na 

refundáciu úver vo výške 551 299,52 Eur. Najvýhodnejšie úverové podmienky nám poskytla Slovenská 

záručná a rozvojová banka, a.s., (SZRB ) Štefánikova 27, 811 05 Bratislava, IČO: 00682420.  

Prefinancovanie úveru bude nenávratným finančným príspevkom v sume 500 000,- Eur a vlastné zdroje 

vo výške 51 299,42 Eur, doba splatnosti do 3 rokov, úroková sadzba 2,49 %. Poplatok za spracovanie 

úveru je 551,30 Eur. Prílohou zápisnice je Stanovisko kontrolórky obce Štôla, ktorá na základe 

predložených údajov, ktoré mala k dispozícií konštatovala, že podmienky uvedené v § 17 ods. 6 písm. a) 

a b) zákona č. 583/2004 Z. z. budú v prípade prijatia uvedeného preklenovacieho úveru dodržané.  

     Obecné zastupiteľstvo: 

           a) schvaľuje poskytnutie úveru vo výške 551 299,52 Eur zo Slovenskej záručnej  a rozvojovej banky,  

               a.s. (SZRB, a.s.) na financovanie projektu s názvom ,,Rozvoj obce Štôla“, s dobou splatnosti  

               3 roky, na prefinancovanie nenávratného finančného príspevku v sume 500 000,- Eur a vlastné  

               zdroje 51 299,52 Eur.  

      b) schvaľuje zabezpečenie úveru formou blankozmenky a zriadenia záložného práva k bežnému  

          (dotačnému) účtu vedenom v SZRB, a.s. za účelom pripísania nenávratného finančného príspevku 

  c) splnomocňuje starostu obce Štôla na podpísanie s tým súvisiacej zmluvnej dokumentácie:  

          úverovej zmluvy, zmluvy o bežnom (dotačnom) účte v SZRB, a.s., blankozmenky vrátane dohody  

          o vyplňovacom práve k blankozmenke, zmluvy o zriadení záložného práva k pohľadávke  

          z dodatočného účtu. 

 (Hlasovanie: prítomní:5; za: 5 – Martin Jackovič, Róbert Javorský, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 

15. Obecné zastupiteľstvo Obce Štôla prerokovalo použitie prostriedkov rezervného fondu  

na úhradu kapitálových výdavkov a schvaľuje použitie rezervného fondu vo výške 2 895,00 Eur  

     na úhradu rekonštrukcie miestnej komunikácie  

(Hlasovanie: prítomní:5; za: 5 – Martin Jackovič, Róbert Javorský, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 

16. Obec hospodári s rozpočtovými prostriedkami podľa schváleného rozpočtu a v priebehu rozpočtového 

roka vykonáva zmeny vo svojom rozpočte s cieľom zabezpečiť vyrovnanosť  bežného rozpočtu.  

p. Martina Barč Pastrnáková predložila  rozpočtové opatrenie č. 1/2025 zo dňa 11.03.2025.  

 

 

 



Zmena rozpočtu v príjmovej časti:  603 292,- Eur 

Zmena rozpočtu vo výdavkovej časti: 603 292,- Eur   

Zmena použitia rezervného fondu vo výške 2 859,- Eur.  

Poslanci návrh prerokovali a schválili zmenu rozpočtu, ktorá je prílohou zápisnice.  

(Hlasovanie: prítomní:5; za: 5 – Martin Jackovič, Róbert Javorský, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

V rôznom:  
 
17. Starosta obce informoval, že počas realizácie prác na projekte ,,Rozvoj obce Štôla“, kód Projektu 

072PO660047 pri podkopávaní priepustov pod cestou sa zistilo, že rúry sú popraskané, dochádza 

k priesakom do podložia miestnej komunikácie a z tohto dôvodu je potrebné ich vymeniť. Taktiež 

odvodňovacie žľaby pri miestnej komunikácii sú popraskané, majú nevyhovujúci technický stav 

a opätovne sa nedajú použiť.  

Celkové navýšenie projektu je v sume do 18 000,- Eur, ktoré budeme hradiť z vlastných zdrojov. 

Pre zabezpečenie potrebných prác bola podaná Žiadosť o menej významnú zmenu projektu na PPA.   

OZ berie na vedomie podanú Žiadosť o menej významnú zmenu projektu a súhlasí s prefinancovaním 

projektu z vlastných zdrojov z rezervného fondu do výšky 18 000,- Eur.   

 (Hlasovanie: prítomní:5; za: 5 – Martin Jackovič, Róbert Javorský, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 

18. Starosta obce informoval:  

 a) že podal žiadosť o odkúpenie prebytočného majetku vo vlastníctve SR, parc. KN-C 579/4,  

            druh pozemku – ostatná plocha, LV 421 

 b) že podal žiadosť o zámennú zmluvu, pozemky vo vlastníctve SR v správe TANAP-u za pozemky  

     vo vlastníctve obce Štôla pod miestnymi komunikáciami 

 c) o podaní žiadosti o dotáciu na základe Výzvy poslancov PSK 2025 na nákup matracov na  

            odhlučnenie jestvujúcich mantinelov na multifunkčnom ihrisku 

 d) o podaní žiadosti o poskytnutie príspevku z Environmentálneho fondu, keďže sme splnili základnú  

            podmienku vytriedenia odpadu aspoň 31 % 

 c) o začiatku prípravy na kolaudáciu kanalizácie 

 

19. Prerokovanie Sťažnosti na opakované výpadky dodávky vody v hornej časti obce Štôla a v bytovom 
      dome Slovenka od pani Diežkovej v mene spoločenstva Bytového domu Slovenka zo dňa 07.03.2025. 
  Pani Diežková prítomná na zasadaní obecného zastupiteľstva poukázala na dlhodobo neudržateľný stav  
      s odstávkami pitnej vody a dožadovala sa zo strany obce riešenia predmetnej situácie. Taktiež  
      upozornila na skutočnosť, že pri novej výstavbe niekoľko desiatok apartmánov v obci sa situácia s pitnou  
      vodou bude zhoršovať a výstavbu by bolo potrebné obmedziť, alebo podmieniť novým zdrojom pitnej  
      vody.          
      Pán starosta sa k predmetnej sťažnosti vyjadril, že obec Štôla nie je ani vlastníkom,  
      ani prevádzkovateľom vodovodného potrubia a vodojemu a za vzniknutú situáciu nenesie zodpovednosť.    
      Aj napriek tomu podnikal opatrenia, aby sa situácia s nedostatkom vody v hornej časti obce zmiernila  
      a odstránila. Aktívne komunikoval s vodárenskou spoločnosťou, no keďže je dlhodobo suché počasie  
      a výdatnosť prameňov je nízka a k tomu sa pridružili poruchy vodovodného potrubia v podhorí, nevedel  
      rýchlo zabezpečiť tlak vody vo vodovodnom potrubí. Urgoval na vodárenskú spoločnosť, aby aspoň  
      cisternami doplnili vodojem nad obcou a tak zmiernili dlhodobý výpadok nedostatku pitnej vody.  
      Prisľúbil, že zvolá stretnutie starostov obcí, ktorí sú napojení na vodovod z obce Štôla, aby ich oboznámil  
      s nedostatkom pitnej vody.  
      Taktiež bude požadovať od vodárenskej spoločnosti informáciu, ako zabezpečí v prípade suchého 
      počasia letnú sezónu a bude aktívne bojovať za investičné riešenie na výstavbu, alebo modernizáciu 
      vodovodu, alebo vodojemu.   
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



   Diskusia:  
 
  20. Pán Jozef Kantor s manželkou Ing. Janou Kantorovou prišli vyjadriť nespokojnosť s prevádzkovou  
        dobou na multifunkčnom ihrisku, s neznesiteľnou hlučnosťou, ktorá vzniká pri loptových hrách, keď deti  
        kopú lopty o mantinely a vo všeobecnosti s nevhodným správaním návštevníkov na ihrisku. Požadovali  
        vrátiť odhlasovaný prevádzkový poriadok schválený obecným zastupiteľstvom dňa 17.07.2024.   
    Pán starosta sa vyjadril, že obec zakúpila v decembri matrace na odhlučnenie časti mantinelov, podal  
        žiadosť na PSK na nákup ďalších matracov, bude chodiť kontrolovať dodržiavanie prevádzkovej doby  
        a poriadku.  
        V obecnom rozhlase vyhlásime reláciu o pravidlách správania sa a dodržiavaní prevádzkovej doby  
        na multifunkčnom ihrisku.  
        Situáciu budeme naďalej monitorovať, vyhodnocovať a prijímať ďalšie opatrenia na dodržiavanie  
        prevádzkového poriadku na multifunkčnom ihrisku.       
                    
   
  
 

Prijaté uznesenia predložené návrhovou komisiou 16/2025/202  – 16/2025/218  tvoria prílohu zápisnice. 

 
Zapísala: Martina Barč Pastrnáková 

 
 

 
          Vladimír Mierka 
            starosta obce 

 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice: 
  
Martin Jackovič   ............................................... 
 
Marek Pachoň     ..............................................  

 


